

本院校董獲大學頒授榮譽院士 23/5/2005

College Trustees honored with CUHK Honorary Fellowship

本院校董會副主席暨校友會會長張煊昌博士（右二）獲頒授香港中文大學第四屆榮譽院士銜，與家人合照。

Dr Thomas H C Cheung, Vice-chairman of the College Board of Trustees and President of Alumni Association of United College (second from right), was made CUHK's Honorary Fellow, with his family.



本院校董暨校友會顧問殷巧兒女士獲頒授香港中文大學第四屆榮譽院士銜，與女兒合照。

Ms Lina Yan, College Trustee and Consultant of Alumni Association of United College, was made CUHK's Honorary Fellow, and her daughter.



書院校友會及書院院務委員會為祝賀張煊昌博士及殷巧兒女士獲香港中文大學頒授榮譽院士銜，分別於五月廿六日及五月三十日舉行聚餐，與兩位新任院士慶祝，氣氛熱鬧溫馨。

College Alumni Association and College Assembly of Fellows organized dinner on 26 May and 30 May respectively to congratulate Dr Thomas H C Cheung and Ms Lina Yan.



書院成員榮獲二零零四年校長模範教學獎 24/5/2005

UC Members win Vice-Chancellor's Exemplary Teaching Awards 2004

本院電子工程學系李丹教授（右二）、物理學系楊綱凱教授（右三）及地理與資源管理學系鄒桂昌教授（左三）榮獲二零零四年校長模範教學獎。

Three members of United College, Professor Lee Tan, Department of Electronic Engineering (second from right), Professor Kenneth Young, Department of Physics (third from right) and Professor Chau Kwai Cheong, Department of Geography and Resource Management (third from left) were presented with the Vice-Chancellor's Exemplary Teaching Awards 2004.

聯合學生榮獲二零零五年度香港羅德獎學金

UC student wins the Hong Kong Rhodes Scholarship 2005

本院工商管理四年級陳曉彤同學榮獲二零零五年度香港羅德獎學金。UC student, Ms Chan Hiu Tung Evelyn (BBA/Year 4) is the winner of the 2005 Hong Kong Rhodes Scholarship.

